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Svar på inkommen motion,  
 
 
 Återinför ”1 kort-4 gym policyn” 
 
 
 
Styrelsen har diskuterat fördelar och nackdelar med att erbjuda flera alternativ när 
det gäller träningskort för de 4 anläggningarna. 
  
Målsättningen har varit att tillfredsställa en majoritet av medlemmarna oavsett 
vilken anläggning/ort man i första hand tränar på.  Vi har tagit hänsyn till synpunker 
och önskemål som inkommit, samt denna motion. 
 
Styrelsen har beslutat att justera träningskorten och priserna till följande, från och 
med den 2/9. 
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